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September cruciaal voor doorgaan Park Bavelse Berg

Donderdag 5 juli 2007 - BREDA - De Grontmij en ING Real Estate hakken eind september op basis van het 
definitieve plan voor het leisure Park Bavelse Berg de knoop door of ze tientallen miljoenen euro’s willen 
investeren in het megaproject.

Een nieuw Skidôme, een golfschool, een helicopterplatform, grootschalige sportwinkels en het nieuwe bin-
nen- en buitenevenementencomplex zijn belangrijke ingrediënten van het ontspanningspark. Volgens ING 
en Grontmij trekt het park als het allemaal definitief doorgaat twee miljoen bezoekers per jaar naar Breda. 
Beide verwachten dat het park tussen de 750 en 1000 arbeidsplaatsen kan opleveren.

Managing director Gerrit Beker van ING begrijpt waarom tot nu in Breda veel mensen vraagtekens zetten 
bij de haalbaarheid van het enorme project dat een totale investering vergt van rond de 120 miljoen euro. 
“Het gaat om een volledig nieuw concept. Wij als ING zijn ervan overtuigd dat er in ons land qua vrijetijds-
besteding markt is voor dit concept. De Grontmij had al veel goed voorwerk gedaan dat aansluit bij onze vi-
sie op leisure. Wij hebben daar vertrouwen in, anders hadden we ook geen geld vrij gemaakt voor het maken 
van een definitief plan”, aldus Beker.

De geluiden die in Breda opgaan om de evenementenhal uit het concept van de Bavelse Berg te halen zijn 
ook regiomanager Jan Nijhof van Grontmij niet ontgaan. Daar valt wat hem betreft absoluut niet over te 
praten. Dat een hal van 8000 vierkante meter veel te groot zou zijn voor Breda wuift hij resoluut weg. “Te 
groot? Eerder te klein. Die evenementenhal speelt een cruciale rol in het uiteindelijke concept dat we hier 
gaan realiseren. Het hele jaar door zijn er kleine en grotere evenementen. Niet alleen grote concerten binnen- 
of buiten, maar ook evenementen die sportwinkelbedrijven in relatie met hun producten willen houden.”

De aan sport gerelateerde detailhandel is mogelijk een ander probleem waar het project op stuit. Recent is 



een conceptrapport gepresenteerd van BRO over de detailhandelsmarkt in de regio Breda. De plannen voor 
sportdetailhandel bij het NAC-stadion en op de Bavelse Berg zouden te veel van het goede zijn.

“Het distributie planologisch onderzoek van BRO is begrijpelijk op basis van traditionele waarden opge-
steld. Daar past het concept voor de Bavelse Berg niet in. Dat is iets heel nieuws en dat moet je dus anders 
benaderen”, aldus Martine Reijnders van ING.

De sportdetailhandel kan volgens Nijhof van Grontmij niet uit het project worden gehaald. Hij en Reijn-
ders van ING stellen dat de markt voor de Bavelse Berg ook niet beperkt blijft tot de regio Breda. Beiden 
voorspellen dat het park voor binnen en buiten vermaak, sportactiviteiten in combinatie met recreatie in een 
parkachtig gebied mensen uit het hele land en zelfs het buitenland gaat trekken.

“Ik heb natuurlijk wel gelezen dat er iets van concurrentie lijkt te ontstaan tussen het project bij het NAC-
stadion en de Bavelse Berg. Dat is niet goed. Beide projecten bieden Breda grote kansen en moet worden 
gerealiseerd. Ze kunnen elkaar zelfs versterken”, aldus Nijhof.

Sylvo Thijsen, de topman van de Grontmij die straks de knoop moet doorhakken of het bedrijf miljoenen in 
het project steekt, houdt nog wel een slag om de arm. Hij wil straks in het definitieve plan onderbouwd zien 
dat de investering ook terugverdiend kan worden en uiteindelijk geld oplevert. “We werken nu het concept 
verder uit. Dan vragen we intern of er investeringsbereidheid is. Gaat het hoge gremium bij ons akkoord met 
de investering dan hebben we een go-situatie en worden gezamenlijk gelden vrijgemaakt”, aldus Beker van 
ING.

ING ver-
wacht over ruim een jaar te kunnen beginnen met het muziek en dance centrum Getz bij de Amsterdam 
Arena. Een leisure concept met onder meer The Wave. Dat is een overdekte waterattractie waar mensen op 
echte golven kunnen surfen. Zo’n mega-attractie willen ING en Grontmij ook naar de Bavelse Berg halen. 
Er meldde zich al een Engels bedrijf dat wil investeren in zo’n mega-attractie in het park. Volgens ING en 
Grontmij zijn er bedrijven genoeg die in het project willen stappen. Ze houden hun kruit echter droog tot het 
definitieve plan klaar is.
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